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Βασικά Γραμματικά Λάθη 
 
Σημεία Προσοχής 
1. Τα ρήματα γράφονται με την κατάληξη -ει.  

• Εξαιρέσεις: συνέβη, πληροί. 
2. Οι συλλαβές -ηθ- και -ηκ- γράφονται πάντα με -η-. 

 
Ο παρατατικός 
 

ΡΗΜΑΤΑ γ’ ενικό του παρατατικού γ’ πληθ. του παρατατικού 

γίνομαι γινόταν γίνονταν 

αναρωτιέμαι αναρωτιόταν αναρωτιούνταν 

θεωρούμαι θεωρούνταν θεωρούνταν 

θυμάμαι θυμόταν θυμούνταν 

 
 
Ο αόριστος 

 
ΡΗΜΑΤΑ Οριστική Αορίστου (α’ ενικό) Προστακτική Αορίστου (β’ πληθ.) 

αγαπάω αγάπησα αγαπήστε 

ανθίζω άνθισα ανθίστε 

αθροίζω άθροισα αθροίστε 

δανείζω δάνεισα δανείστε 

 
 
Οριστική παθητική -  Προστακτική ενεργητικής 
 

ΡΗΜΑΤΑ 
Οριστική παθητικής 
φωνής (β’ πληθ.) 

 
ΡΗΜΑΤΑ 

Προστακτική 
ενεργητικής φωνής (β’ 
πληθ.) 

θεωρούμαι θεωρείστε θεωρώ θεωρήστε 

διατηρούμαι διατηρείστε διατηρώ διατηρήστε 

ακολουθούμαι  ακολουθείστε ακολουθώ ακολουθήστε 
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Φύλλο Εργασίας 
 

Εξάσκηση στον Ενεστώτα, τον Παρατατικός και τον Αόριστο 
Οδηγίες: Διάλεξε τη σωστή μορφή για κάθε ρήμα σύμφωνα με την αντίστοιχη κλίση. 

 
01. "αγαπάω" (Αόριστος – Προστακτική, β’ πληθ.) 

α. αγαπιέστε 
β. αγαπίστε 
γ. αγαπήστε 
δ. αγαπάς 

 
02. "ανθίζω" (Αόριστος – Προστακτική, β’ ενικό) 

α.  άνθησε 
β.  άνθισε 
γ.  ανθίστε 
δ.  ανθίζατε 

03. "αθροίζω" (Αόριστος – Προστακτική, β’ πληθ.) 
α.  αθροίζατε 
β.  αθρήστε 
γ.  αθροίσατε 
δ.  αθροίστε 

04. "δανείζω" (Αόριστος – Προστακτική, β’ πληθ.) 
α.  δανείστε 
β.  δανείζετε 
γ.  δανήστε 
δ.  δανείσανε 

05. "ακολουθούμαι" (Ενεστώτας - Οριστική, β΄πληθ.) 
α.  ακολουθείστε 
β.  ακολουθήστε 
γ.  ακολουθούν 
δ.  ακολουθούσαν 

06. "διαιρούμαι" (Ενεστώτας - Οριστική, β΄ πληθ.) 
α.  διαιρούστε 
β.  διαιρείστε 
γ.  διαιρόμαστε 
δ.  διαιρούσαν 

07. "κακολογούμαι" (Ενεστώτας - Οριστική, β΄ πληθ.) 
α.  κακολογείστε 
β.  κακοολογήστε 
γ.  κακολογείτε 
δ.  κακολογήσανε 

08. "θεωρώ" (Αόριστος – Προστακτική, β’ πληθ.) 
α.  θεωρείστε 
β.  θεωρήσται 
γ.  θεωρούνται 
δ.  θεωρήστε 

09. "ακολουθώ" (Αόριστος – Προστακτική, β’ πληθ.) 
α.  ακολουθείστε 
β.  ακολουθήστε 
γ.  ακολουθούν 
δ.  ακολουθούσαν 

10. "θυμάμαι" (Παρατατικός, γ’ πληθ.) 
α.  θυμούνταν 
β.  θυμόταν 
γ.  θυμούνται 
δ.  θυμάται 

11. "δανείζομαι" (Αόριστος – Οριστική, β’ πληθ.) 
α.  δανείζετε 
β.  δάνεισετε 
γ.  δανειστήτε 
δ.  δανειστείτε 

12. "ακολουθούμαι” (Ενεστώτας - Οριστική, β΄ πληθ.) 
α.  ακολουθείστε 
β.  ακολουθήστε 
γ.  ακολούθησα 
δ.  ακολουθώ 

13. "διαιρούμαι" (Ενεστώτας - Οριστική, β΄πληθ.) 
α.  διαιρείστε 
β.  διαιρήστε 
γ.  διαιρούσατε 
δ.  διαιρώστε 

14. "αιτιολογώ" (Αόριστος – Προστακτική, β’ πληθ.) 
α.  αιτιολογείτε 
β.  αιτιολογήστε 
γ.  αιτιολογήσατε 
δ.  αιτιολογούστε 

15. "αιτιολογούμαι" (Αόριστος – Οριστική, β’ πληθ.) 
α.  αιτιολογιθήκατε 
β.  αιτιολογηθήκατε 
γ.  αιτιολογειθήκατε 
δ.  αιτιολογηθίκατε 

16. "κακολογούμαι" (Αόριστος – Οριστική, α’ πληθ.) 
α.  κακολογιθήκαμε 
β.  κακολογηθήκαμε 
γ.  κακολογειθήκαμε 

δ.  κακολογηθίκαμε

 
 
Παίζουμε την άσκηση διαδραστικά πατώντας εδώ. 
 

https://sites.google.com/view/rimatikalathi/%CE%B1%CF%81%CF%87%CE%B9%CE%BA%CE%AE-%CF%83%CE%B5%CE%BB%CE%AF%CE%B4%CE%B1

